
Здравейте,

Имам желание да стана член на факултативния студентски съвет, защото ми харесва да 
помагам на колегите си и искам да им осигуря по-добро бъдеще във факултета. Искам да 
участвам в организацията на турнири и мероприятия. 

Имам някои идеи, които бих искал да реализирам. Една от идеите ми е да се направят видео-
лекции и упражнения по повече предмети. Голям плюс ще е адекватна система, в която да 
има възможност да се сложи възможно повече информация за курса(подобна на MIT 
OpenCourseWare).

Искам да допринеса за подобряването на факултета и условията за обучение, които се 
предоставят.


